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PROTOKÓŁ Nr 24/20 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 30 czerwca  2020 r. 

godz. 14:30 

 

Obecni na posiedzeniu KBSiR – 7 członków Komisji: 

 

1.Jerzy Basta  

2. Danuta Kurnyta  

3. Violetta Majak  

4. Łukasz Sławiński  

5. Sławomir Sławiński  

6. Iwona Szczerbaty  

7.Bogdan Wągrowski  

 

Nieobecni na posiedzeniu KBSiR – 1 członków Komisji: 

 

1. Elżbieta Seweryniak  

 

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju 

Violetta Majak, która przedstawiła proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

4. Spotkanie z Kierownikiem Wydziału Zamówień Publicznych Inwestycji i Funduszy 

Zewnętrznych w celu omówienia prac ziemnych w obrębie placu Centrum Kultury. 

5. Zapoznanie się z informacją dotyczącą umorzeń podatków w 2019 r. – BRM.0012.6.11.2020 

6. Zapoznanie się z Uchwałą nr VI/42/2020 Składu Orzekającego regionalnej Izby 

Obrachunkowej we Wrocławiu  z dnia 4 maja 2020 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez 

Burmistrza Miasta Kamienna Góra sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta Kamienna 

Góra za 2019 rok – BRM.0012.6.11.2020 

7. Zapoznanie się z odpowiedzią Prezesa Zarządu PKG Sanikom na pismo Przewodniczącego 

Rady Miasta – BRM.0012.6.17.2020 

8. Zapoznanie się z pismem Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska we Wrocławiu 

dotyczącym niszczenia świerków- BRM. 0012.6.19.2020 

9. Zaopiniowanie pisma Prezesa RDO Różanka w sprawie utworzenia miejsc postojowych- 

BRM.0005.6.2020 
10. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta i Wydziału PPS na wniosek Komisji 

– BRM.0003.52.55.2020 

11. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta i Wydziału PPS wniosek Komisji – 

BRM.0003.63.2020 ad.1  
12. Zapoznanie się z odpowiedzią Wydziału GN wniosek Komisji – BRM.0003.66.2020 ad.2  

 

13. Sprawy różne. 

14. Zamknięcie posiedzenia. 
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Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 

 

Nikt nie zgłosił wniosków dotyczących zmian w porządku obrad.  

 

Ad.3.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

Nie wniesiono uwag  do protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

Ad.4.Spotkanie z Kierownikiem Wydziału Zamówień Publicznych Inwestycji i Funduszy   

Zewnętrznych w celu omówienia prac ziemnych w obrębie placu Centrum Kultury. 

 

Przewodnicząca KBSiR Violetta Majak – zapytała, czy istnieje możliwość odbycia 

wizji lokalnej remontowanego Centrum Kultury? 

 

Kierownik Wydziału ZIF Dariusz Adamczyk- poinformował, że ustali termin wizji 

lokalnej obiektu z Kierownikiem budowy i poinformuje o nim pracownika biura Rady 

Miasta.  

 

Radny Jerzy Basta – zapytał o powody rozebrania nowo położonej kostki na terenie 

placu Centrum Kultury i ponownego jej ułożenia.  

 

Kierownik Wydziału ZIF Dariusz Adamczyk-odpowiedział, ze wykonawca 

pośpieszył się z wykonaniem prac. Miejskie Przedsiębiorstwo Wodociągów  

i Kanalizacji przed położeniem kostki miało podłączyć rynny do kanalizacji 

deszczowej. Rynny przez około 20 lat były wpuszczone w ziemie, dlatego mieszkańcy 

skarżyli się na zalewanie budynku. Wykonawca rozebrał kostkę, MPWiK podłączył 

rynny do kanalizacji deszczowej i kostka została ponownie ułożona. Dodał, że to 

Wspólnota mieszkaniowa powinna podjąć uchwałę i wykonać podłączenia.  

 

Radny Jerzy Basta – przypomniał, że około 3 lat temu ówczesna Rada Miasta podjęła 

uchwałę dotyczącą zamiany działek w celu doprowadzenia wody do Zalewu. Zapytał, 

czy faktycznie doszło do zamiany działek ? 

 

Kierownik Wydziału ZIF Dariusz Adamczyk- odpowiedział, że projekt instalacji 

doprowadzającej wodę został wykonany, natomiast w temacie zamiany działek 

największą wiedzę będą posiadali pracownicy Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami.  
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Radny Jerzy Basta- zapytał, dlaczego jest problem z wykonaniem dokumentacji 

technicznej drogi ul. Leśnej? 

 

Kierownik Wydziału ZIF Dariusz Adamczyk- poinformował, że na ul. Leśnej jest 

problem własnościowy tzn. część planowanej drogi jest własnością prywatną. Gmina 

musi odkupić działkę od właściciela. Wydział w swojej dokumentacji posiada wniosek 

o uporządkowanie działek, trzeba to zrobić aby móc przystąpić do opracowania 

dokumentacji projektowej drogi.  

 

Radny Jerzy Basta- wyraził zdanie, że zamianę działek należy przyspieszyć bo sprawa 

trwa zbyt długo. 

 

Kierownik Wydziału ZIF Dariusz Adamczyk- zaznaczył, że kwestie proceduralne 

trwają długo, a po drodze pojawiają się różne problemy.  

 

Radna Danuta Kurnyta- powiedziała, że co roku radni proponują na jakie drogi należy 

wykonać dokumentacje w roku kolejnym. Pieniądze w budżecie miasta zostają 

zabezpieczone a dokumentacja nie jest zlecana, ponieważ istnieją problemy 

własnościowe. Wyraziła zdanie, że Wydział powinien wiedzieć, na które drogi można 

wykonać dokumentację bezproblemowo.  

 

Rady Łukasz Sławiński – zapytał, czy istnieje możliwość wywłaszczenia ogródka bądź 

kawałka działki dla wykonania drogi.  

 

Kierownik Wydziału ZIF Dariusz Adamczyk-odpowiedział, że Biuro Architekta 

Miasta ma wiedzę w tym zakresie.  

 

Radny Bogdan Wągrowski – zapytał na ile dróg w 2020 r. zlecono wykonanie 

dokumentacji.  

 

Kierownik Wydziału ZIF Dariusz Adamczyk-odpowiedział, że na ul. Papieża Jana 

Pawła II i ul. J. Korczaka.  

 

Radny Bogdan Wągrowski – stwierdził, że w momencie gdy radni proponują 

wykonanie jakieś drogi to powinny zostać poinformowani czy występują kolizje 

prawne. Jeśli wykonanie dokumentacji danej drogi jest utrudnione to bezcelowym jest 

zabezpieczanie środków w budżecie na jej wykonanie. Najpierw powinny być usunięte 
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kolizje a później zabezpieczone środki na wykonanie zadania.  

 

Kierownik Wydziału ZIF Dariusz Adamczyk- powiedział, że zawsze wpisywanych 

jest więcej dróg bo nie wiadomo czy nie pojawi się możliwość dofinansowania zadania.  

 

Radny Bogdan Wągrowski- dodał, że przed planowaniem budżetu wydział powinien 

przygotować analizę i udostępnić informację na temat możliwych do wykonania 

dokumentacji.  

 

Kierownik Wydziału ZIF Dariusz Adamczyk-dodał, że w latach poprzednich nie 

wykonywano dokumentacji technicznych ze względu na brak środków.  

 

Przewodnicząca KBSiR Violetta Majak- powiedziała, że planując budżet na 2021 r. 

rada będzie szczegółowo analizowała, każdą drogę na którą planowane będzie 

wykonanie dokumentacji.  

 

Kierownik Wydziału ZIF Dariusz Adamczyk- przypomniał, że kilka miesięcy temu 

informował, że nie ma już prostych dokumentacji, te które można było zrobić zostały 

wykonane. Dokumentacje, na które zabezpieczono środki w budżecie nie są łatwe do 

wykonania bo występują problemy własnościowe działek.  

 

Radna Danuta Kurnyta- zapytała o możliwość wykonania zestawienia dróg wraz ze 

wskazaniem kolizji, które na nich występują i uniemożliwiają zlecenie wykonania 

dokumentacji, oraz sposób rozwiązania problemu.  

 

Kierownik Wydziału ZIF Dariusz Adamczyk-zadeklarował, że Wydział ZIF 

przygotuje zestawienie.  

 

Przewodnicząca KBSiR Violetta Majak- zaproponowała, aby zgłosić wniosek 

formalny w sprawie.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek – jednogłośnie.  

 

Powyższy wniosek stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.  
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Ad.5. - BRM.0012.6.11.2020 

 

 Komisja zadecydowała, że dyskusja na temat umorzeń podatku za 2019 r. odbędzie się 

na kolejnym posiedzeniu komisji tj. dnia 7 lipca 2020 r. o godz. 14:30.   

  

Ad.6. - BRM.0012.6.11.2020 

 

Komisja zadecydowała, że dyskusja na temat Uchwały nr VI/42/2020 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu  z dnia 4 maja 2020 r.  

w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Kamienna Góra 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta Kamienna Góra za 2019 rok odbędzie się na 

kolejnym posiedzeniu komisji tj. dnia 7 lipca 2020 r. o godz. 14:30.   

 

Ad.7. - BRM.0012.6.17.2020 

 

 Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 2 do protokołu/.  

 

Ad.8. - BRM. 0012.6.19.2020 

 

 Komisja zapoznała się z ww. pismem /zał. Nr 3 do protokołu/.  

 

Ad.9. - BRM.0005.6.2020 

 

 Komisja zapoznała się z ww. pismem /zał. Nr 4 do protokołu/.  

 

Komisja zawnioskowała o udzielenie informacji, czy  miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulic J. Słowackiego i Azaliowej 

w Kamiennej Górze umożliwia utwardzenie terenu i utworzenie miejsc parkingowych 

dla osób korzystających z Rodzinnych Ogrodów Działkowych Różanka?  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek – jednogłośnie.  

 

Powyższy wniosek stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.  

 

Posiedzenie Komisji opuściła radna Danuta Kurnyta (obecnych 6 radnych) 
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Ad.10. - BRM.0003.52.55.2020 

 

 Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią na wniosek /zał. Nr 5 do protokołu/.  

 

Zdaniem Komisji przedstawiony spis można uzupełnić o szereg innych instytucji, 

stowarzyszeń i organizacji działających na rzecz seniorów.  

 

Ad.11. - BRM.0003.63.2020 ad.1 

 

 Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 6 do protokołu/. 

 

Ad.12. - BRM.0003.66.2020 ad.2 

 

 Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 7 do protokołu/.  

 

Ad.13. Sprawy różne 

 

1. Radny Bogdan Wągrowski złożył wniosek do Burmistrza Miasta o wyrażenie opinii 

w sprawie ewentualnego ponownego procedowania projektu uchwały w sprawie 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulic: 

Parkowej, Wojska Polskiego, T. Kościuszki i M. Curie- Skłodowskiej w Kamiennej 

Górze.  

 

  Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek – jednogłośnie.  

 

   Powyższy wniosek stanowi załącznik Nr 8 do protokołu  

 

2. Komisja wstępnie ustaliła, iż w miesiącu lipcu posiedzenia odbędą się w dniu 7 i 30 

lipca 2020 r.  

Ad.14. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono. 

Protokołowała: Malwina Marmuszewska  

 

Przewodnicząca KBSiR 

 

     /-/ Violetta Majak 

 

 

 
 


